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Sammanfattning

I en interpellation ställer Ann-Christine IF'urustrand (S) frågor kring det löfte om förstärkt: väg med
GC till Margretelunds reningsverk

Svar

På kommunfullmäktigesammanträdet den '18 maj 2020 när vi tog beslut om framtida avloppsrcning

för Österåkers kommun tillkom två tilläggsyrkanden som jag utgår ifrån är vad interpellantcn frågar

efter. De två yrkande var:

Uppdra ål Åzøøøzømt7z.r_/yrelmn all ia/b'r /gjggøm/iømrjb'r (UI/l (I?MOP/J.l'l^07/[f{g.f7/W^Å°. i.ZVIt/1;gøz'/e/z/m/ ”lm/a /70/907/0/ m2

_fåä'løiil/rz'ngar m; llzI//mvyøáégen mpekliøe 1701/0511” och eller G(27/6171 [dags '.1717//94723'7/(12g0ñ. Ulm/1217425177751 .skall ligga /i//

gram/fb; kommuner/.r bzzø/gel/øe.r/ul_/ö'r 2027 och 2022

Samt Uppdra ål' ÖJ'teM/êeøts'iøaI/en /1B 51/1 ”lm/a oc/y ålar/(2017277751 /z'l/ I(077//7/ø/ø_2/i///7øzø'i,(e/z;gø med en redovisning av) 072

bål/bar [åkning/ör trampar/W /z'l/ 00/1från Rel/ingri/erkcz z' Ã/I'mggrcte/Itml, håll/mr w' mil/'ii- 0ø'/J /Já/A'Q/JC'KVMÅ?liv/(77" de

boende i området

Både aspekterna är något som projektet ÖV.AR har tagit stor hänsyn till och ett mål är att

genomföra samt att framtida drift utgår från att ta möjligaste hänsyn till närboende. Första stcgcn är

nu tagna med bland annat att fastighetsbildning kommer ske och sedan behöver ÖVAR tillsammans

med samhällsbyggnadsföwaltningcn upprätta en genomförandcplan och tilldela ansvar. Parallellt

lyfts ärendet in i kommunens investeringsbudget för de kommunala åtagande.

Först med kommande beslut och om OVAR godkänns i Kommunfullmäktige under Våren vet

förvaltningen Vilka förutsättningar som finns och kan bygga ut efter de förutsättningar som kommer
ñnas på platsen.
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